
Protokoll Fotö Öråd 2020-08-20 
	

 
 
Närvarande: Johan, Elisabeth, Magnus, Christina, Johannes (delvis), Bosse 
På telefon: Sigbritt, Emelie, Amanda (delvis), Annika 
	

1. Ordförande Magnus öppnade mötet och hälsade välkomna. 
 

2. Sekreterare: Bosse, Justeringsmän: Elisabeth och Magnus 
Övriga frågor: Fler sopkärl på allmänna platser. 
 

3. Fotö Skola 
 
Skolans beslut att flytta klasserna 3-6 från Fotö är överklagat till förvaltningsrätten och 
Fotö Öråd sedan länge meddelat att vi motsätter oss förslaget. Nu avvaktar vi tills 
besked kommit som vi kan ta ställning till. 
 

4. Park & lekplats 
 
Parken har skötts på ett mycket bra sätt i sommar, vi hoppas på liknande upplägg 
nästa år. Vecka 35 fyller vi på mer jord och planterar växter vi får av Strandblomman. 
 

5. Uppföljningspunkter 
 

a. Gångstråk på Tån 
 
Aktiviteten ”Märkning av Tån” avbryts då vi blivit uppmärksammade på att 
vissa markägare emotsätter sig att vandringsled på Tån märks ut. Kommunen 
har märkt ut leden över Tån digitalt men det kan tyckas något otydligt. 
 

b. Utsiktsplats Vattentornet 
 
Projekt att göra vattentornet till utsiktsplats och då även för rullstolsburna. 
Kontakter är tagna med kommunen som meddelar att utredning pågår om 
vattentornet skall ingå i en nödvattenplan och därmed bli skyddsobjekt. Vi 
fortsätter dialogen om Vattentornet med Kommunen utifrån att våra planer inte 
bör störa ev. nödvattenplan. 
 
 

c. Hembygdsinventering hus & båtar 
 
Arbetsgruppen fortsätter med hopp om att presentera ett utkast till nästa 
årsmöte. Förslag till gruppen kom upp på mötet att få med hamnarna, 
Vadbinderier, Ishus, mekanisk verkstad, bron/färjan och ö-måls lexikon med 
risk för att det tar ännu längre tid. 
 

d. Bastun vid Ussholmen 
 
Projektet fortskrider efter sommaruppehållet. 
 



e. Skyltning om parken och ”Stänganordning” på grinden 
 
Genomfört 
 

f. Medlemsantalet  
 
Medlemsantalet har ökat från 242 till 250 vilket vi tolkar att vi har förtroende 
från Fotöborna 
 

6. Planering av städdag i höst 
 
Vi bordlägger den frågan och planerar för en städdag till våren. (enligt 
mailkonversation efter mötet) 
 

7. Information från föreningarna 
 
Skolan: Avvaktar beslut i kommunen 
 
FGIF: Boule-banorna är iordning 
 
Hamnen: Asfaltera stora delar av Gamla hamnen med Ställ-platser,  
15-30 september. 
Obs har ni något liggande så skall det omgående bort annars åker det på tippen. 
Inga båtupptag där innan asfalteringen är klar. 
10 nya sjöbodar skall byggas i gamla hamnen. 
 

8. Övriga frågor 
 
Vi kommer att begära sopkärl under sommarmånaderna vid badplatsen 
Ångbåtsbryggan. 
 

9. Mötet avslutas,  
 
Ordförande tackar deltagarna och nästa möte bokades till 22 september 19.00 
Truckgaraget 
 
Fotö 2020-08-24 
 
 
Bosse Johansson 
 
 
Justeras 
 
 
Elisabeth Andersson  Magnus Jonasson 

 


